

Qalaa Holdings Sponsors the Egyptian-Kenyan Business Forum

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Exchange), an African leader in infrastructure and industry, will sponsor the Egyptian-Kenyan Business Forum, set to take place in Kenya on 13 January 2015. The forum will be held in conjunction with the sixth round of the Kenyan-Egyptian Joint Committee Conference, which will see the participation of a large Egyptian delegation led by Egypt's Foreign Minister, Sameh Shokri.

Sponsoring and participating in this landmark event is in keeping with Qalaa Holdings' fundamental belief in the prominence of Africa and in furtherance of the private sector's pivotal role in fostering stronger ties between Egypt and its continental partners. Furthermore, the company views the forum as a crucial endeavor in promoting greater investments in the continent.

Commenting on the event, foreign minister Shokri affirmed the depth and strength of Egyptian-Kenyan bilateral relations, and highlighted the significance of the Kenyan Egyptian Joint Committee in both strengthening existing ties between the two countries and in expanding the benefits of both countries' memberships in COMESA.

For his part, Karim Sadek, Managing Director at Qalaa Holdings said, "The importance of participating in the forum lies in its function as a conduit of cooperation between Egypt and Kenya. The success of the forum will rely on leveraging Qalaa Holdings' vast experience in infrastructure development and energy related mega projects across the continent".

He went on to cite examples of these strategic projects which include Qalaa Holdings' overhaul and management of a key Kenyan-Ugandan railway network with an investment of US\$ 287 million and its construction and operation of a US\$ 3.7 billion refinery in Egypt, a crucial national project aimed at covering Egypt's supply gap of fuel while mitigating the harmful environmental impact of the fuel industry in Greater Cairo.

—Ends—

Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your computer, tablet or mobile device at qalaaholdings.com/newsroom

Qalaa Holdings(CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in infrastructure and industry. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in core industries including Energy, Cement, Agrifoods, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please visit qalaaholdings.com.

Forward-Looking Statements

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes “targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of forward-looking terminology such as “may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” “estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Citadel Capital may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

For more information, please contact:

Ms. Ghada Hammouda
CMO & Head of Marketing Communications
Qalaa Holdings

ghammouda@qalaaholdings.com
Tel: +20 2 2791-4439
Fax: +20 22 791-4448
Mobile: +20 106 662-0002



تزامنا مع زيارة وزير الخارجية للعاصمة نيروبي القلعة ترعى وتشارك في منتدى الأعمال المصري-الكينى

تزامنا مع زيارة وزير الخارجية سامح شكري لرئاسة الوفد المصرى فى أعمال الجولة السادسة من اللجنة المشتركة المصرية الكينية والتي تبدأ أعمالها الاثنين المقبل بالعاصمة الكينية نيروبي، ترعى شركة القلعة (كود التداول فى البورصة المصرية CCAP.CA) – وهى شركة استثمارية رائدة فى مشروعات الصناعة والبنية التحتية بمصر وأفريقيا - منتدى الأعمال المصري-الكينى المقرر انعقاده بكينيا فى ١٣ يناير ٢٠١٥.

ويأتى ذلك فى إطار إيمان الشركة بأهمية قارة أفريقيا وأهمية دور القطاع الخاص فى مساندة الحكومة المصرية لتعزيز العلاقات بين مصر والدول الأفريقية إلى جانب تحفيز المستثمرين لضخ استثماراتهم داخل القارة السمراء لأنها الحاضر والمستقبل .

وفى هذا السياق أكد الوزير سامح شكري، على عمق العلاقات المصرية الكينية وما يوفره انعقاد اللجنة المشتركة من فرص لدعم أو اصر التعاون بين البلدين فى شتى المجالات، والعمل على تعظيم الاستفادة من عضوية البلدين فى تجمع الكوميسا .

وأكد كريم صادق العضو المنتدب لشركة القلعة على أن أهمية المشاركة فى هذا المنتدى تعود إلى أهمية تعزيز سبل التعاون المصري-الكينى عن طريق الاستفادة من الخبرات المختلفة لشركة القلعة فى شتى المجالات وبخاصة فى البنية التحتية والطاقة والصناعة؛ حيث تستثمر الشركة حالياً فى مشاريع عملاقة وحيوية فى البنية الأساسية فى مصر وأفريقيا، ضارباً مثلاً ببرنامج إعادة تأهيل وتشغيل وإدارة شبكات السكك الحديدية فى كينيا وأوغندا بنكلفة استثمارية تبلغ حوالى ٢٨٧ مليون دولار أمريكى، بالإضافة إلى أكبر مشروع قومى تحت التنفيذ والإنشاء – معمل المصرية للتكرير – حيث تبلغ التكلفة الاستثمارية للمشروع حوالى ٣,٧ مليار دولار ويهدف فى الأساس الى سد نقص منتجات الوقود وتحسين الأداء البيئى داخل القاهرة الكبرى.

—نهاية البيان—

يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا

الرابط: qalaaholdings.com/newsroom

شركة القلعة (المقيدة فى البورصة المصرية تحت كود CCAP.CA) هى شركة رائدة فى استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، تركزاً على قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة والأسمنت والإنشاءات والأغذية والنقل والدعم اللوجيستي والتعدين. زوروا موقعنا الإلكتروني:

www.qalaaholdings.com

البيانات المستقبلية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة فى هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرية وأراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة فى هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرع"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهريا عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.



للمزيد من المعلومات، رجاء الاتصال:

السيدة / غادة حمودة

رئيس قطاع التسويق والاتصالات والهوية المؤسسية
شركة القلعة (Qalaa Holdings)

ghammouda@qalaaholdings.com

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

Twitter: @qalaaholdings